
249/2017 w sprawie działalności poradni urologicznej   

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja podczas XLV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 25 października 2017 roku.  

 

Treść zapytań: Prezes Szpitala w Dębnie podpisał kontrakt z NFZ na działalność poradni 
urologicznej. Prezes w swoim sprawozdaniu finansowym wykazał, że w maju i czerwcu 2017r. 
przyniosła ona straty. Z czego wynikają owe straty? 
 
 
Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpitala  

w Dębnie. 

   


